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In the EU-BUS system, the user can control the equipment complying with 

DALI standard protocol via EUG-DALI gateway. The user can assign（including 

reassign, extent allocation） the address for DALI equipment, and ,can set 

group, scene, the switch-on brightness, the minimum brightness, the maximum 

brightness, fadetime. In addition, the user can know the state of DALI equipment 

via PC software or information set in advance. 

EUG-DALI-2

Summary

Product Features

· Assign（including reassign, extent allocation） the address for DALI equipment 

· In EU-BUS mode, can update �rmware remotely via EU-BUS interface

· Support EU-BUS function to the DALI command

· Set parameter for DALI equipment, and, can be used with the DALI sensor,

· Support EU-BUS to DALI command function

· Supplied via EU-BUS bus, without external power supply

· The standard 35mm din rail, convenient installation

Technical Parameters
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Item 

Input voltage 

Communication protocol

The number of DALI equipment

The number of dry contact

Equipment size

G.W.

Operational temperature 

Relative humidity

Parameters

220V

EU-BUS

2*64

1

167*96.5*65.4mm(L*W*H),standard 35mm din rail 

380g

-20-50℃

20-90%RH

Equipment size(mm)

EU-BUS To DALI Gateway
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Wiring Diagram

N

EUG-DALI-2 Eu-Bus To Dali Gateway
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EU-BUS To DALI Gateway

※ The contents of this manual are updated without prior notice.
     If the function of the product you are using is inconsistent with the instructions, the function of the product shall prevail.
     Please contact us if you have any questions .
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EUG-DALI-2

EU-BUS转DALI网关

概述

产品特点

技术参数

在EU-BUS系统中，可以通过EUG-DALI来实现对支持DALI协议的设备

进行管理。支持DALI设备的自动地址分配（自动重新分配、扩展

分配）、DALI分组设置、场景设置、开机亮度设置、最小亮度设

置、最大亮度设置、系统错误亮度设置、淡入淡出设置、设置的

状态查询功能。网关可以实现对DALI设备的参数设置及EU-BUS控

制命令到DALI控制命令的转换功能。

· 在EU-BUS模式下，可以通过EU-BUS接口远程更新固件

· 支持DALI设备地址重新分配、扩展分配功能

· 支持DALI设备参数设置功能、可以配合DALI传感器、DALI面板使用

· 支持EU-BUS转DALI命令功能

· 支持调光，调色，双通道DALI网关

· 标准35mm导轨外壳，方便安装

名称 

输入电压

通讯协议

支持DALI设备

支持辅助干接点输入

设备尺寸

毛重量

工作温度

相对湿度

参数

220VAC

EU-BUS

2*64 个

1个

167*96.5*65.4mm（长*宽*高）

380g

-20℃ ~+50℃

20-90%RH

产品尺寸（mm）
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EU-BUS转DALI网关

※ 本说明书内容如有更新，恕不另行通知。

     若您使用的产品功能与说明书不一致时，请以产品为准。

     如有疑问请与我们联系。

应用连接图
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